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Võtsid osa  Karmen Kukk, Tiina Maibach-Laugmaa,  Elviire Villa,  Ulvi Viilvere,   Kaido 
Põdersoo, Ago Vooremäe eelarve-,   majandus- ja keskkonnakomisjonist ja  
Karmen Kukk, Ulvi Viilvere, Merle Raiküla, Külli Suvi, Ilona Piirimägi, Virve Saarma, Endel 
Sõster haridus- kultuuri- ja noorsookomisjonist.. 
 
Selgitusi andsid vallavanem Kalev Kurs, abivallavanem Kaimo Puniste, maa- ja 
keskkonnaspetsialist Kadri Lepasaar ja vallasekretär Helen Mägi. 
 
Enne päevakorras olevate küsimuste arutamise juurde asumist leppisid komisjonide esimehed 
kokku, et ühist koosolekut juhib eelarve- majandus-ja  keskkonnakomisjoni esimees Elviire Villa. 
 
Päevakorras: 

1. Eelnõu- Laeva valla ametiasutuse palgajuhend  
2. Eelnõu- Laeva Vallavalitsuse hallatavate asutuste töötajate ja juhtide töötasustamise alused 
3. Laeva valla 2013. a I kvartali eelarve täitmine 
4. Parandusettepanekud I Lisaeelarvele 
5. Eelnõu- Sandri (k/ü 38301:004:0054) jagamisel tekkivatele k/ü sihtotstarvete määramine 
6.Kohaltalgatatud küsimused 
 

 
1. Laeva valla ametiasutuse palgajuhend  

Koosoleku juhataja Elviire Villa selgitas, et komisjon on juba korra seda eelnõud arutanud, kuid 
kuna volikogu istungil selgus, et eelnõusse on täiendavalt lisatud sotsiaalsed garantiid mida 
komisjonis pole üldse arutatud, siis tuleb palgajuhendit veelkord arutada. Palgajuhendisse on 
lisatud veel natuke üht-teist, aga enamuses osas 12. veebruaril komisjonide ühiskoosolekul tehtud 
parandusettepanekutest on jäänud arvestamata, mis näitab vallavalitsuse suhtumist. 
Volikogule menetlemiseks suunatud eelnõus ja momendil komisjoni suunatud eelnõul on 
siiamaani valed isegi lõikude numbrid. Komisjoni töö ei ole  parandada elementaarseid asju, 
komisjoni töös on arutusel ikka põhimõttelised küsimused. 
Eelnõus tuleb kasutada neid mõisteid, mis on kooskõlas ATS-i ja TLS terminoloogiaga. 
Puhkusetasu arvestus käib vastavalt Vabariigi Valitsuse määrusele nr 91 ning seda ei saa eirata. 
Kuidas  toimub maksmine katseajal? Palgajuhendi eesmärk on see, et inimene teab, kui suur võib 
olla tema palk, millest see koosneb  ning kuidas talle see määratakse.  
Elviire Villa küsis, kui palju tahetakse juurde raha, kui vallavalitsus on lisanud eelnõusse  sellised 
sotsiaalsed garantiid?  Kas koondamise puhul arvestatakse sotsiaalsele garantiile lisaks ühe kuu  



keskmine tasu? Vastust nendele küsimustele koosolekul kohalolnud neljalt vallavalitsuse liikmelt 
ei saadud. 
 
Seejärel tegi Elviire Villa järgmised ettepanekud: 

1. Jätta sotsiaalsed garantiid eelnõust välja. 
Poolt oli 7, vastu ei olnud ja erapooletud oli 4 komisjoni liiget. 
2. Teenistujate põhipalkade vahemikus 1,0 koormuse juures miinimummääraks on praegune palk, 
see tähendab eelarvega lubatud  5% -lise tõusuga. 
Poolt olid kõik 11 komisjoni liiget. 
 
2. Laeva Vallavalitsuse hallatavate asutuste töötajate ja juhtide töötasustamise alused 

Eelnõu I lugemine volikogu istungil katkestati, et viia sisse põhimõtteline muudatus, milline tehti 
volikogu istungil (vahemikud). Koosolekul osalejad võtsid selle teadmiseks. 
Toimus arutelu, mille käigus juhiti tähelepanu nendele puudustele eelnõus, mis vajavad 
parandamist. 
 
3. Laeva valla 2013. a I kvartali eelarve täitmine 

Finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere andis selgitusi I kv eelarve täitmise kohta. 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
4. Parandusettepanekud I lisaeelarvele 
Ulvi Viilvere andis teada, et käesolevaks momendiks on ainult MTÜ Valguskaablilt saabunud 
taotlus eraldada tegevuskuludeks 2000 eurot, mispeale Karmen Kukk küsis, kas nüüd hakatakse 
MTÜ-sid üleval pidama? Pealegi vastavalt tegevuskulude määrusele tuli avaldused kirjutada 
oktoobris, see kuupäev on möödas. Sellisel juhul tahaks ka tema oma MTÜ-le tegevuskulude raha 
juurde. 
Koosolekul osalejad jäid seisukohale, et raha taotlemisel tuleb arvestada ikka kehtivate 
õigusaktidega. 
Arutelu käigus tunti huvi, et kuna elektri kulu on suur, siis kas lisaeelarvega antakse allasutustele 
selleks raha juurde?  Vallavalitsus pidi seda veel arutama, kuid arvatavasti midagi antakse. 
 
5. Eelnõu- Sandri (k/ü 38301:004:0054) jagamisel tekkivatele k/ü sihtotstarvete määramine 

Ettevalmistad eelnõuga oldi nõus, otsustati see suunata  volikokku. 
 

6. Kohaltalgatatud küsimused 

Arutati kultuurimaja tegevusega seotud küsimusi, sh ringijuhtide tasustamist, esinemisriiete 
soetamist ja avatud noortekeskusega seonduvat. Koosolekul osalejad jäid seisukohale, et 
esinemisriided tuleks ikka soetada ja ringide juhendamist tuleb mingil moel tasustada.  

 

Elviire Villa 
Koosoleku juhataja 

 

Külli  Suvi 
Haridus-, kultuuri ja noorsookomisjoni esimees 

 


